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Borgemarka hytteforening 
Styremøte nr. 4 – 03.06.23 i Listerveien 78 
 
Til stede: Bente Amundsen MacBeath, Olav Gjærevold, Ole Konrad Haug, og Jan Fredrik 
Michelet og Grethe Hovland (via Teams) 
Forfall: Arild Palmstrøm 
 
Referent: Grethe Hovland 
 

2023 Sak Ansvarlig 
 

1. 

 

Velkommen – saker til eventuelt 

Til eventuelt sak om kontaktperson for hytteforeningen i 
Brønnøysundregisteret. Se sak 18. 

 

Jan-Fredrik 

2. 
 

Rydding og merking av stier og løyper 

Styret har opprettet en komité som jobber med merking av stier 
og løyper. Stikomiteen består av: 

Olav Gjærevold (leder) 
Arne Indregård 
Leif Bergerud 
Ole Konrad Haug 
Arild Palmstrøm (ikke tilstede på møtet) 

Oppsummert handlet arbeidet i komitéen om: 

Vedlikehold av stier: 
- Sti Høglibrua/Austhaugen – Bjorstulfjellet- Elvestrand 

ble ryddet for nedfall høsten 2022 
- Sti Elvestrand – Vesle Bjorsjø – Vognin ble ryddet for 

nedfall høsten 2022 
- Sti Vognin – Skjønnegrammin ble ryddet for nedfall i 

2022 
- Ny sti ble ryddet fra sør for Skjønnegrammin til Villa i 

2022 
 
Følgende har ansvar for oppsyn/lett vedlikehold for disse stiene 
og avtaler evt dugnad ved behov: 

• Bjorsjørunden: Olav 
• Bjorstulfjell runden nordside: Leif 
• Bjorstulfjell runden sørside: Arne 
• Borgegrammin mot DNT sti: Ole Konrad 
• Vogning – Steinset: Olav 
• Vognin/Elvestrand – Skjønnegrammin: Arne/Olav 

 
 

 
 
Olav, Arild 
og Ole 
Konrad 
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Forslag til nye stier: 
- Sti Margitstulen til vei til Ryggelie ved Vadsetvannet 

ryddes.  
- For å få en fin sykkelrunde, ryddes også sti fra Knutstul 

til veier i retning mot Lauhaugtjønn. 
- Sti over Ryggfjell mot Knutstul ryddes. Noe behov for 

rydding ned mot Knutstul. Trasse fra Bjorstulstien over 
«Fjellimellom» opp til Ryggfjell må vurderes og evt 
ryddes. 

- Sti fra Briskerudseter/DNT sti til Åsbrun-toppen ryddes 
etter behov. 

- Sti til Djupedokkpynten (Styggegramstoppen) fra 
blåmerket sti til Borgegrammin merkes ikke siden dette 
er åpent fjellterreng med mange muligheter. 

- Sti fra Ryggelie til Grønnlundliseter ryddes ikke, siden 
det ble vurdert til være få brukere. 

- Sti fra Høgeli mot Skjønnegrammin vurderes ryddet og 
merket. Samarbeidsprosjekt med Steinset Økteren 
hytteforening. Vil gi en fin runde fra Skjønnegrammin 
tilbake på ryddet sti langs Store Bjorsjø tilbake mot 
Elvestrand. 
 

Behov for avklaring med grunneiere: 
- Sti fra Margitstulen må endelig avklares med grunneiere 

Ståle Bekkeseth og Sonja Løver. Ole 
- Sti fra Ryggfjellet ned mot Knutstul og over til vei mot 

Lauhaugtjenn samt opp fra Fjellimellom må avklares 
med grunneier Skarpås. Leif 

- Sti fra Briskerudseter mot Åsbrun toppen må avklares 
med grunneier. Olav 

 
Behov for skilting/merking: 

- Foreløpig settes det ikke opp noen nye skilt. 
- Foreløpig blåmerkes ikke nye stier. 
- Oppfrisking av blåmerking kan være nødvendig på noen 

eksisterende stier. F.eks. Vogning-Skjønnegrammin, 
Vogning- Steinset etc. 
 
Alle stier forsøkes lagt inn på kartet med «gamle navn». 
Olav 
 

Foreslår at blåmerkede stier legges inn på kartet med følgende 
merking:  

- Hvis noen stier likevel skal merkes, skal de merkes i h.t. 
DNT’s merkehåndbok. I hovedsak betyr det for vårt 
område at det skal merkes med blå farge (NCE-kode 
1040B) fortrinnsvis på trær og stolper.  

- Det skal IKKE merkes på fjell eller jordfast stein. 
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3. 
 

Samarbeidet om sti-kart med Steinset og Økteren 
hytteforening 

Styret vårt legger vekt på å lage oppdaterte kart som viser stier i 
Borgemarka og omegn. Steinseth og Økteren hytteforening, som 
vi samarbeider med om dette, har tatt utgangspunkt i et 
orienteringskart. Det kartet synes vi blir for tungt å jobbe med 
på PC’en og vi ønsker heller ikke å tilby kart som er så 
detaljerte, da vi ikke ser behovet for det. 

 

 

Olav og Arild 

4. 
 

Hjemmesiden – forbedringer/ ny info 

Det er viktig at alle i styret følger med på hjemmesiden og gir 
tilbakemeldinger til Arild om forbedringer. Det var blant annet 
et ønske om at vi finner det kartet, som nylig er lagt ut under 
nyheter som viser hvem som er grunneiere i hvilke områder 
også under Kart i menylinjen.  

 

 
Arild og Alle 

5. 
 

Informasjon om fiskekort 

Det vil bli lagt ut info på hytteforeningens hjemmesider. I tillegg 
sendes det ut e-post om fiskekort til medlemmene våre 

 

 
 
Arild og Olav 

6. 
 

Medlemsmøte om kart med gamle stedsnavn – framdrift for 
ferdigstilling av kartet 

Det jobbes med saken og vi må komme tilbake til den senere. 

 

 
 
 
Ole Konrad 
og Olav 

7. 
 

Rekruttering av nye medlemmer 

Foreningen har mange følgere på FB og en del av dem vil kunne 
ha nytte og glede av å være betalende medlemmer også. 

Styret lager et FB-oppslag om hva et medlemskap i 
hytteforeningen kan innebære av fordeler og muligheter. 

 

 
 
Bente og 
Grethe 

8. 
 

Fellestur med Steinset og Økteren hytteforening 26.8.23 

Tradisjonen tro er det Steinset og Økteren Hytteforening som 
inviterer til felles tur i år.  Sevletunet på Nedre Sevle gård, er en 
av de eldste gårdene her i Nore og Uvdal kommune. 
Gårdsnavnet Sevle, eller tidligere ‘Sævlid’ betyr “gården ved 
sjøen”. Slektsgården bærer med seg mye historie og er en plass 
med sterke røtter ved nordenden av den dype Nore�jorden.  
 

 
 
Bente 
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9. 
 

Elektronisk bom 

Som de fleste hyttebrukere og grunneiere har oppdaget, er den 
elektroniske bommen i bruk. Det er grunneierne som på 
omgang er representert i veistyret. I år er det Ingar Bekkeseth 
som er leder av veistyret. Alle hytteeiere betaler 
årsabonnement. Regnskapet for veien har vi imidlertid ikke 
tilgang til, da vi ikke er representert i veistyret.  

 

 
 
Olav og Ole 
Konrad 

10. 
 

Veinavn på Elvestrand 

Veien til mange av hyttene i Borgemarka har fått veinavn og 
veinummer de seneste årene. Bomveien på Elevstrand vil snart 
få nytt navn, som vil bli vedtatt hos Kartverket om en måneds 
tid. Forslaget til navn er rett og slett: Grammin.  

 

 
 
Olav 

11. 
 

Telenor 

Det jobbes med bedre telefondekning i Borgermarka. Kontakt i 
Telenor er Pål Lukas Haugen. Mange grunneiere er positive til 
dette, men ikke alle, da det er også utfordringer med å bygge ny 
mast både med hensynet til inngrep i naturen og at det ikke er 
strøm i det aktuelle området.  

 

 
 
Alle 

12. Innkjøp av ryddesag 

Det var budsjettert med innkjøp av ryddesag i årets budsjett. 
Den er kjøp og plassert i et gammelt pumpehus med kodelås.  
Det foreligger sikkerhetskrav til dem som skal bruke slikt utstyr 
og det må styret undersøke nærmere før utstyret lånes ut. 
Ryddesaga skal kun brukes til rydding av stier i regi av 
hytteforeningen. 

 

 
 
Olav 

13. Valg 

Det er tatt kontakt med valgkomitéen om at de må være tidlig 
ute med å spørre sittende styremedlemmer om gjenvalg eller 
finne nye kandidater til styret. Det er nestleder og kasserer som 
er på valg i år. 

 

 
 
Bente  
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14.  Årsmøtet 2. september 

Bente lager utkast til årsberetning som fylles inn av alle etter 
ansvarsområde. Utsendelse av papirer 12.8, frist for forslag 
19.8. De vurderes å avholde årsmøtet på hotellet i Rødberg med 
hensyn til teaminnlegget som er foreslått i sak 15 nedenfor. 

 

 
 
Bente og alle 
Ole Konrad 
sjekker med 
Rødberg 
hotell 

15. Temainnlegg på årsmøtet 

Nils Runar Sporan som er leder av Numedalslagets 
brukereierforening er foreslått til å holde et innlegg om 
systemet rundt Nore kraftverk. 

Sportsfiske er også et foreslått tema som vi vurderer til en 
senere anledning. 

 

 
 
Ole Konrad 

16. Sommertur 24.6 

Hytteforeningen arrangere en tur for medlemmer og andre med 
tilknytning til Borgermarka. Info om turen er lagt ut på FB-siden 
vår, hjemmesiden og e-post til medlemmene. Turen vil gå fra 
Borgegrammin på stien, som er merket av hytteforeningen og 
opp til Reinsjøfjell. Dato er satt til lørdag 24. juni med oppmøte 
kl 10.30 ved Borgegrammin. 

 

 
 
Bente, 
Grethe, Arild 
og Olav 

17. Bruk av styrets side på Teams til skriving og redigering av 
årsberetningen 

Vi vil gjøre et forsøk på å bruke en delt fil i den interne 
teamsgruppa til styret i arbeidet med årsberetningen. 
Beretningen sendes som vanlig til alle medlemmene på e-post, 
og på papir til dem som ikke er på nettet. 

 

 
 
 
Grethe og 
Bente og alle 

18. Eventuelt 

Det er ordnet med at årets sittende styre er meldt inn til 
Brønnøysundregisteret og de som går inn der vil finne oss. Det 
har imidlertid vært tekniske utfordringer med å endre hvem 
som står som kontaktperson for hytteforeningen. Vi må ringe 
Brønnøysundregisteret for å få ordnet opp i dette. 

 

 
 
Jan-Fredrik 
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